

Bill C-289, An Act to amend the Combines Investigation Act to provide for the standardization of warranties and to define the minimum provisions thereof.—*Mr. McKenzie*.

Bill C-290, An Act respecting the Televised Advertisement of Beer and Ale Commercials.—*Mr. McGrath*.

Bill C-291, An Act to amend the Broadcasting Act (advertising on children's programs).—*Mr. Herbert*.

Bill C-292, An Act to amend the National Housing Act.—*Mr. Fleming*.

Bill C-293, An Act concerning the exportation of the growth and produce of Canada (to stop exporting jobs).—*Mr. Peters*.

Bill C-294, An Act to amend the Official Languages Act.—*Mr. De Bané*.

Bill C-295, An Act to amend the Official Languages Act (notices and advertisements).—*Mr. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-296, An Act to amend the Railway Act (handicapped passengers).—*Mr. Martin*.

Bill C-297, An Act respecting the sale of firecrackers to minors.—*Mr. McGrath*.

Bill C-298, An Act to amend the constitution of Canada (duration of a House of Commons).—*Mr. Rynard*.

Bill C-299, An Act to amend the Criminal Code (death sentence).—*Mr. Whiteway*.

Bill C-300, An Act to amend the Broadcasting Act (educational use of programs).—*Mr. McKenzie*.

Bill C-301, An Act respecting the Prime Minister and Leader of the Opposition in the House of Commons of Canada.—*Mr. Stewart* (Cochrane).

Bill C-302, An Act to amend the Interest Act.—*Mr. Herbert*.

Bill C-303, An Act to amend the Bank Act (qualification of directors).—*Mr. Herbert*.

Bill C-304, An Act to amend the Canada Elections Act (election expense period).—*Mr. Balfour*.

Bill C-305, An Act to amend the Combines Investigation Act (promotional coupons and savings stamps).—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-306, An Act to amend the British North America Act, 1867 (National Capital of Canada).—*Mr. Herbert*.

Bill C-307, An Act to amend the Public Service Employment Act (discrimination as to age or physical handicap or health).—*Mr. Herbert*.

Bill C-308, An Act to establish the electoral district of Parliament Hill.—*Mr. Stewart* (Cochrane).

Bill C-309, An Act respecting the conditions under which public servants may accept employment upon leaving the public service.—*Mr. Baker* (Grenville—Carleton).

Bill C-289, Loi modifiant la Loi relative aux enquêtes sur les coalitions prévoyant la normalisation de garanties et en définissant les conditions minimales.—*M. McKenzie*.

Bill C-290, Loi concernant la publicité télévisée de la bière.—*M. McGrath*.

Bill C-291, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (annonces publicitaires au cours de programmes destinés aux enfants).—*M. Herbert*.

Bill C-292, Loi modifiant la Loi nationale sur l'habitation.—*M. Fleming*.

Bill C-293, Loi concernant l'exportation des denrées cultivées et produites au Canada (pour prévenir l'exportation d'emplois).—*M. Peters*.

Bill C-294, Loi modifiant la Loi sur les langues officielles.—*M. De Bané*.

Bill C-295, Loi modifiant la Loi sur les langues officielles (avis et annonces).—*M. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-296, Loi modifiant la Loi sur les chemins de fer (voyageurs handicapés).—*M. Martin*.

Bill C-297, Loi concernant la vente d'artifices aux mineurs.—*M. McGrath*.

Bill C-298, Loi modifiant la constitution du Canada (durée d'une législature).—*M. Rynard*.

Bill C-299, Loi modifiant le Code criminel (peine de mort).—*M. Whiteway*.

Bill C-300, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (usage éducatif d'émissions).—*M. McKenzie*.

Bill C-301, Loi concernant le premier ministre et le chef de l'opposition à la Chambre des communes du Canada.—*M. Stewart* (Cochrane).

Bill C-302, Loi modifiant la Loi sur l'intérêt.—*M. Herbert*.

Bill C-303, Loi modifiant la Loi sur les banques (qualités requises des administrateurs).—*M. Herbert*.

Bill C-304, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (période des dépenses d'élection).—*M. Balfour*.

Bill C-305, Loi modifiant la Loi relative aux enquêtes sur les coalitions (coupons-réclame et timbres-prime).—*M. Rodriguez*.

Bill C-306, Loi modifiant l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867 (Capitale nationale du Canada).—*M. Herbert*.

Bill C-307, Loi modifiant la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique (distinction injuste à cause de l'âge, d'un handicap physique ou de l'état de santé).—*M. Herbert*.

Bill C-308, Loi créant la circonscription électorale de la Colline parlementaire.—*M. Stewart* (Cochrane).

Bill C-309, Loi concernant les conditions auxquelles les fonctionnaires publics peuvent accepter un emploi après avoir quitté la fonction publique.—*M. Baker* (Grenville—Carleton).